
 
Referat af Skolebestyrelsesmøde Distrikt Vest – onsdag d. 22/8 kl. 18.30-21-00 på Bangsbostrand 
Skoleafdeling. 
Afbud: Maria, Lars-Christian, Søren, Mogens 
Referent: Troels 
 
 

1. Udarbejdelse af forretningsorden  
Forretningsordnen blev gennemgået. Forslag til justeringer blev kort drøftet. Formanden reviderer 
forretningsordenen i henhold hertil, så den bringes i overensstemmelse med de eksisterende 
forhold. Den skal herefter godkendes på næste bestyrelsesmøde. 
Spørgsmålet om deltagelse af suppleanter ved skolebestyrelsesmøderne tages op på næste møde. 
 

2.       Mødedatoer for det kommende skoleår  
Tirsdag den 25. september - GÆ 
Mandag den 29. oktober - RA 
Torsdag den 29. november - HE 
Onsdag den 19. december - RA 
Torsdag den 31. januar - BA 
Tirsdag den 12. marts - GÆ 
Mandag den 8. april - HE 
Onsdag den 22. maj - BA 
Torsdag den 19. juni – RA 
Alle møder afholdes fra kl. 18.30 – 21.00 
 

3. Forslag til rettelse af princip for overgangen fra 6. til 7. klasse på Gærum og Bangsbostrand  
Skoleafdelinger 
Forslag om, at fyraftensmødet i juni erstattes af et åbent hus møde. Endelig vedtagelse på næste 
møde. 
 

4. Princip for sponsorater, princip for samarbejde med foreninger (Indgå i oversigten over 
udarbejdelse af principper) 

 Udkast til princip for sponsorater tages op til vedtagelse på næste møde. 

 Jette O foreslår et princip for samarbejdet med foreninger. Carsten V udfærdiger et oplæg 
til næste møde. Inputs til et sådan princip blev løftet. 

 
5. Orienteringspunkter fra Carsten Kassow 

 Formanden var til dialogmøde 21. august vedr. dagtilbud og skole med det nye politiske 
udvalg. Han orienterede kort om drøftelserne på mødet. Anders Brandt ønsker bl.a. at 
holdningen til mobilfrie skoler bliver drøftet. Næste dialogmøde den 9. oktober. 

 Carsten orienterede om en forældrehenvendelse vedr. pædagoger i den understøttende 
undervisning. 

 
6. Orienteringspunkter fra Jette Overmark 

 Miniplakat med Distrikt Vests værdier omdelt til bestyrelsen. Plakater ophænges i 
klasseværelserne. 

 Bevægelse i undervisningen er et indsatsområde i kommende skoleår. Der er indgået et 
samarbejde med eksterne samarbejdspartnere. Personalet gennemgår pt. et kursusforløb. 



Introforløb allerede afholdt for al personale. Elevrepræsentanten bekræftede, at der nu er 
mere bevægelse i undervisningen i visse fag. 

 Folder om håndtering af elevfravær blev omdelt. Der indføres en ny procedure omkring 
kontakten mellem skole og hjem i forbindelse med fravær. Det er målet, at den ny 
procedure vil begrænse det bekymrende fravær. Forældrene bliver orienteret. 

 Politiet har været meget synlige ved skolerne omkring skolestarten. Politiet vil gerne ud på 
skolerne og tale med de små skolestarteres forældre. 

 Der nedsættes en ny økonomifølgegruppe. Første møde i gruppen afholdes 6. september 
16.15. 

 Carsten K deltager i ansættelsesudvalg vedr. ny pædagog på modtagecentret. 

 Der nedsættes et ansættelsesudvalg ift. ansættelse af ny afdelingsleder på Bangsbostrand 
Skoleafdeling til afløsning af Birthe Borum, som går på pension 31. oktober.  

 
7. Evt. 

 Budget 19, især økonomien ved inklusion, blev kort drøftet.  

 Forældrefrustrationer vedr. byggeriet i Ravnshøj blev fremført af forældrerepræsentanter. 
Man føler, der er lovet mere, end man kan holde. Jette O forklarede omkring prioriteringer 
og om dele af byggeprocessen. Der efterlyses mere information. Der arrangeres et 
statusmøde til belysning af problemstillingen. 

 
 


